
pRoToKół. nr Ls lzol.z
z posiedzenia komisji Mienia komunalnego i Finansów

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 2? stycznia 2ol7 r.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:

1 . Małgorzata Meszka - Przewo dnicząca Rady Gminy,
2. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy.

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 14 /16 z dnia 16 grudnia

2016 r.
4. Praca nad projektem budzetu gminy na2OI7 rok.
5. Sprawa reformy oświatowej.
6. Omówienie projektów uchwał.
7. Sprawy różnę.
B. Zakończenie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznik nr I do protokołu.

Nieobecni Rądni: Radną K. Grzejszczak, Rad.ng P. Noulakoulski

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
o godz. 1o1o posiedzenie otworzył Jan Kalisz Zastępca

Przewodniczącej Komisji, który przywital przybyłych członków Komisji
oraz pracowników Urzędu.

Ad. 2 stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
ZastęPca Przewodniczącej Komisji stwierdził, że w posiedzeniu

uczestniczl 4 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania
decyzji i decyduje o prawomocności obrad.

NastęPnie odczytał porządek obrad zarządził głosowanie w sprawie
porządku obrad.

Protokół Nr 15/2017 z dnia27 sĘcznia?}I7 r. Strona 1



Członkowie Komisji w obecności 4 radnych jednogłośnie przyjęli
proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznźk nr 2 do
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokoła z obrad komisji nr L4l16 z dnia 16
grudnia 2OL6 t.

Protokół Nr 1412016 z posiedzenia Komisji, które odbyło się
16 grudnia2O16 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 14/2016.

Ad. 4 Praca nad projektem budżetu gminy na 2o].? rok.

WÓjt Poinformował, że do 31 stycznia ma czas na podjęcie uchwały.
Projekt zostaŁ sporządzony w oparciu o wydatki planowane na 2016 rok.
Dodatkowo wydatki inwestycyjne zostały zaplanow€rne na chwilę obecną
na podstawie cen rynkowych obowiązujących na ten moment, ale
wszYstko moŻe ulec zmieni. Kwoty subwencji i dotacji są kwotami
wstęPnYmi Podanymi przez ministra finansów. Pewne informacje zostaną
Podane w Połowie lutego. Na chwilę obecną nie zmieniamy pozostałych
dzialÓw o Ęrvoty budzetu ujętych w projekcie. W okresie od ostatniej sesji
do dzisiejszej komisji radni otrzyma7i autopoprawkę do projektu w
zwtry,ku z wnioskiem składanym w ramach PROW na kanalizację. W
inwes§cjach są nowe zadania jak i zad,artia rozpoczęte w latach
poprzednich, czy|i ich ciągłość. wójt zaproponował aby pozostawić
projekt taki jaki jest, ewentualne zmiany będzie się wprowadzać po
ogłoszeniu ostatecznych wskaźników na sesji w lutym.

Pani Skarbnik dodała, żę Regionalna lzba Obrachunkowa
PozYtYwnie zaopiniowała projekt uchwały budzetowej na 2OI7 rok oraz
WPF.

Ad. 5 §prawa reformy oświatowej.

WÓjt rozPocz$, analizę od zaznaczęnia tego, iż w przypadku naszej
gminy, naszych szkół, reforma oświatowa jest trudną kwestią.
Samorządy mają obowiązek dostosować się do podpisanej ustawy i od
września pracować juŻ zgodnie z nowym systemem. Gimnazjum ma
zostaĆ zlikwidowane po 3 latach. Wójt przeanalizował wsą7stkie
mozliwoŚci zarówno pod kontem kosztów jak czasu wdrazania nowych
zrniart. Naleąy również przeana|izować ilość dzięci chętnych to
uczęszczania do danych szkół.
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wójt dodał, że na terenie gminy są trzy szkoły i żadna nie jest w
sYtuacji uPrzYwilejowanej. Wszystkie trzy mają bard,zo podobne warunki i
sprzętowe i lokalowe.

WÓjt Przedstawił członkom komisji wniosek który wpłynął do Wójta
GminY NowY Kawęczyn od mieszkańców wsie: Budy Trzcińskie,
FranciszkanY, Podfranciszkany, Podstrobów, Podtrzcianna, Rawiczów,
Nowy Rzędków, Rzędków, Stary Rzędków, Strzyboga, Trzcianna Nowa
dotyczący reaktywowania szkoły podstawowej w strzyb odze.

wójt przypomniał o przesłanym rodzicom deklaracjom i
ProPonowanYm w nich zmianach obwodów Strzyboga i Trzcianna. Wią2e
się to w duzej rnierzę z d,owozem uczniów do szkół. Proponowany pod,ział
miejscowości do poszczegolnych obwodów:
Obwód Trzcianna: Adamów, Budy Trzcińskie, Nowa Trzcia1111a,
Prandotów, Rawiczów, Sewerynów, Sulis zew, Trzcianna;
obwód Strzyboga: Franciszkany, Nowy Rzędków, Podfranciszkany,
Podstrobów, Podtrzcianna, Rzędków, Stary Rzędków, Strzyboga,
Kawęczyn B, Marianów.

Dodatkowo WÓjt Przeanalizował przekazarte rodzicom z obwodu
StrzYboga deklaracje zwiry,arte z zadel<7arowaniem do której szkoły pójdą
dzieci, czy do Trzcianny czy d,o strzybogi. z pozyskanych danych wynika,
żę liczba dzieci w klasach wygląda następująco:
klasa 7: Trzciartnie 8 - Strąybogag
klasa 6: Trzcianna 6 - Strąyboga 5
klasa 5: Trzcianna B - Strzyboga 8
klasa 4: Trzciartna 16- Strzyboga B
klasa 3: Trzcianna 24 - Strzyboga 3
klasa 2: Trzcianna 10 - Strzyboga 0
klasa I: Trzcianna 9 - Strzyboga 0

WÓjt zaznaczYł, Że zgodnie z ustawą na utworzenie 8-io klasowej
szkoły podstawowej mamy 5 lat. W zvłiryI<tl z cryfr,jako Wójt, proponuje
aby obecne gimnazjum w strąybodze stało się szkołą podstawową w
strzybodze. zo.'ięnić obręby szkół. Nieste§ w ciągu jednego roku nie
uruchomimY wszYstkich 8 klas oraz oddziału przed,szkolnego. Wiąze sięto zarówno z ogtomnym nakładem finansowym jak i przygotowaniem
szkoły jako placówki/lokalu do zmian.

w ptzyszłym roku zostaną 3 klasy gimnazjum idące starJrm
Programem. Od wrzeŚnia odchodzą dwie klasy gimnazjum i wpr owadzić
będzie -.ożna 7 i B klasę. z każdym rokiem wprowadzać będziemy
pozostałe klasy wra7. z powolnym wyprowadzaniem obecnych klas
$aP3Y-. 9? {o '"r"ry"i. i"j forTi" w jakiej będziemy
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WYgaszaĆ gimnazjum i powoli wprowadzać podstawówkę nauczycieli
wYstarczY. Warunek jest jeden żeby stworzyć od,d,ział przedszkolny.
oddzial przedszkolny wymaga przygotowania lokalowego. co do
propozycji obrębów na pewno będą dyskusje.

W zuriry,ku z zaproponowanym przez Wójta rozuriryartiem zvłiry,anym
z PrzęProwadzeniem reformy oŚwiatowej, członkowie komisji w składzię 4
członków ore7 dyrektorzy trzech szkół jednogłośnie przychylili się do
Przedstawionego im rozvłiryania stopniowego wprowad zania klas
podstawowych I-B oraz przedszkola zalniast obecnego gimnazjum

Ad. 6 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekĘ uchwał w następujących sprawach
uchwalenia budzetu gminy na 2OI7 rok;
uchwalenia wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Nowy
Kawęczyn na lata 20 17 -2023;
w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Skierniewickiego.

Ad. 7 Spraur5l różne.

dla powiatu

Przewodnicząca Rady Gminy odczytŃ wniosek od mieszkańców wsi
Nowa Trzcianna zvłiry,arty głównie z drogą we wsi. Wójt skomentował, że
w listoPadzie zgodził się na remonĘ dróg destruktowych pomimo złych
warunków pogodowych. w zrłiryku z crym na drogi wyjechało 6
samochodów destruktu który pozyskaliśmy od firmy remontującej drogę
wojewódzką w Nowym kawęczynie. RemonĘ kosztowały gminę ok.
13 500 zł. Pora roku nie była odpowiednia, jednakże remon§r zostały
wYkonane na proŚby mieszkańców. Przewodnicząca Rady ustosunkowała
się do wypowiedzi wójta i zaznaczyła, że na komisjach będzie
wypracowana odpowiedź na pismo.

Po przeglądzie dnia 24.0I.2OL7 r. Komisji Rolnictwa i Gospodarki
Grutami członkowie zaznaczyli, że drogajest przej ezdnajednak na chwilę
obecną nie mogą jednoznacznie stwierdzić czy są dziury i wyboje na
drodze sdyż droga jest pokryta lodem i śniegiem. Komisja na wiosennym
wyjeździe na drogi ponownie wróci do sprawy i podejmie stosowną
decyzję.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zaznaczyła, że remont tejże drogi
nastąPi na wiosnę. Co do utworzenia sołectwa ora? zmianie statusu drogi
Rada uzależniona jest od odpowiednich przepisów prawnych określonych
m.in. statutem sminv ora?- isami budowl
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Komisja Rewizyjna zaztlaczyła, żę doraźny remont tejże drogi
nastąPi na wiosnę po wyjeździe Komisji na drogę i przearta.lizowaniu w
jakim stanie jest. Co do utworzęnia sołectwa komisja jest przeciwna.
JeŻeli chodzi o zmiartę statusu drogi Rada uzaJeżniona jest od
odpowiednich przepisów prawnych.

Komisja Mienia Komunalnego i Finansów jednogłośnie ustaliła, ze
Po vłYjeŻdzie Komisji RiGG na wiosnę poczynią odpowiednie kroki. W
zwia4ku z wyodrębnieniem sołectwa członkowie komisji nie wid,zą
powodu takiego rozwiry,ania. zaznaczają, że na terenie gminy nie ma
wyodrębnionego funduszu sołeckiego.

Jan Kalisz - droga od Rossochy w fatalnym stanie- Wójt _ trzeba coś z
Ęm zrobić.

Ad. 8 Zakończenie obrad.
O godz. I2zo Zastępca Przewodniczącej Komisji wobec zreahizowania

p or ządku o b rad, zarrlknąl p o sie dze nie Ko misj i.

Na Ęm protokół zakończono.

protokołowała,:
Katatzgnq, Sąuricka

4X^*
Referent

Pneulodnlugł:
Z astęp ca P tz e uo dnżcrycei Komźsj i

/y'u /, ,. /on
,Ian Kalis/
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